NOMURA



Zhang Peng
Senior research fellow, Ministry of Finance

张鹏财政部财政科学研究所研究员

Peng Zhang, a PH. D. in economics, and a researcher from Research Institute for Fiscal Science, Ministry of Finance, P. R. China, is a member of the Comprehensive Economic Forecast and Fiscal Policy Analysis Group of the Ministry of Finance, and is the person chiefly in charge of Macroeconomic Operation and Fiscal Policy Research Group of Chinese Academy of Social Sciences. He also serves as the signed reporter and core writer of research reports or special reports about macro-control presented to General Office of the CPC Central Committee and General Office of the State Council by the Ministry of Finance, and key researcher of a number of fiscal reforms of the Ministry of Finance. He is in the propaganda team for the 18th National Congress gathered by Beijing Municipal Committee of the Communist Party of China. He works as the distinguished expert of the lecturer team of Beijing Municipal Committee of the Communist Party of China, of the Work Committee for Offices Directly under Beijing Municipal Government of the Communist Party of China, and of the Cadres Learning Network of Party School of the Central Committee of CPC, and key contact expert of several provincial and regional party committee governments. He is also the deputy author and core writer of Macroeconomic Operation and Fiscal Policy Research Report (2008, 2009, 2010, 2011, 2012, 2013) issued by Chinese Academy of Social Sciences.

张鹏,财政部科研所研究员,经济学博士。担任财政部综合经济预测与财政政策分析组成员,中国社科院宏观经济运行与财政政策研究组主要负责人,财政部呈送中办、国办宏观调控领域研究报告或专项报告的署名报告人和核心执笔人,财政部多项财政改革的关键研究人员。担任中共北京市委十八大宣讲团成员,中共北京市委讲师团特聘专家,中共北京市直机关工委特聘专家,中共中央党校干部学习网特约专家,多个省、地级党委政府的重点联系专家。中国社科院《宏观经济运行与财政政策研究报告》(2008、2009、2010、2011、2012、2013)副作者和核心执笔人。